
Protokół  Nr XVII/04
z XVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie

odbytej w dniu 28 stycznia 2004 roku

Miejsce odbycia sesji – sala sesyjna w Urzędzie Miejskim w Koronowie ul.
Farna 24.

W sesji na 21 radnych udział wzięło 20 radnych, czyli quorum wymagane
w § 36 Statutu Gminy Koronowo.

Radny nieobecny, usprawiedliwiony – Piotr Jagielski.

Sesję  otworzył  i  przewodniczył  jej  obradom  radny  Grzegorz  Myk
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Zygmunt Michalak Burmistrz Koronowa
2. Andrzej Kołodziejczyk Z-ca Burmistrza Koronowa
3. Aleksandra Szyszka Skarbnik Gminy
4. Teresa Polus Sekretarz Gminy
5. Maria Musiał Kierownik Wydziału IPR UM
6. Teresa karwecka Kierownik M-G OPS 
7. Janina Zakrzewska Kierownik Wydziału Oświaty UM 
8. Ryszard Chrzanowski Dyrektor ZGKiM w Koronowie

   9. Kazimierz Kolander Radca Prawny UM
   10. Andrzej Nowak Dyrektor SP ZOZ w Koronowie
   11. Mirosław Mazurek Komendant Komisariatu Policji

Porządek obrad XVII sesji:

1. Otwarcie obrad XVII sesji. 
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad XVII sesji.
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  interpelacjach  i

udzielonych odpowiedziach.
7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.



9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutów Sołectw.
10.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Statutu

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie.
11.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.
12.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  wysokości

wskaźników  procentowych  dotyczących  naliczania  dodatków
mieszkaniowych. 

13.Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w
Koronowie.

14.Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.     
15.Zakończenie obrad XVII sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad XVII sesji.

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący Rady
Grzegorz  Myk,  który  powitał  wszystkich  Radnych,  przybyłych  gości,
Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy i
Sekretarza Gminy.
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, a tym
samym prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 radnych. Nieobecny
radny Piotr Jagielski, który usprawiedliwił swoją nieobecność na sesji.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad XVII sesji.

Porządek obrad XVII sesji przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Myk.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak wniósł o zdjęcie z  porządku obrad
punkt  9   dotyczący –  „Rozpatrzenia projektu  uchwały w sprawie statutów
Sołectw”  z  uwagi  na  potrzebę  przeprowadzenia  dalszych  konsultacji  z
mieszkańcami Gminy poprawek do Statutu, które ostatnio wpłynęły do Komisji
Statutowej.

W głosowaniu wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami za.
Zatem punkt 9 – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutów Sołectw”
zdjęto z porządku obrad XVII sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  poddał  pod  głosowanie  po  zmianie
porządek obrad XVII sesji. 
Porządek obrad XVII sesji radni przyjęli jednogłośnie 20 głosami za.
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady.

W głosowaniu radni jednogłośnie 20 głosami za przyjęli bez uwag protokół z
XVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie
międzysesyjnym.

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym przedstawił Burmistrz
Koronowa Zygmunt Michalak.
Sprawozdanie załączono do protokołu z sesji.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i
udzielonych odpowiedziach.

Przewodniczący  Rady   Grzegorz  Myk  poinformował,  że  w  okresie
międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje od Radnych.

Ad. 7. Składanie interpelacji.

Radni nie złożyli interpelacji.

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Radny  Wojciech  Radgowski  podziękował  Burmistrzowi  Koronowa  i
Dyrektorowi  ZGKiM  w  Koronowie  za  naprawienie  drogi  Buszkowo  –
Skarbiewo.

Radny Wojciech Radgowski zgłosił wnioski o:

1. Nawiezienie  białego  kamienia  lub  żużla  na   drogę  Dziedzinek  –
Mąkowarsko.

2. Naprawę  drogi  gminnej  w  Nowym  Dworze  wiodącej  do  bloków
mieszkalnych  od  drogi  krajowej  nr  25,  a  kończącej  się  na  drodze
powiatowej.

3. Wycinkę  zbędnych  zarośli  przy  drodze  powiatowej  Nowy  Dwór  –
Skarbiewo.

4. Ponaglenie  PKP  w  sprawie  zabezpieczenia  budynku  dworca  PKP  w
Buszkowie przed dalszą dewastacją.
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Radny Jan Najdowski zgłosił wnioski o:

1. Wystąpienie  z  poparciem  wniosku  Rady  Sołeckiej  i  Sołtysa  sołectwa
Dziedzinek  o  zamontowanie  budki  telefonicznej  w  miejscowości
Dziedzinek. 

2. Dodatkowe 5 transportów żużla z przeznaczeniem na drogę Dziedzinek –
Mąkowarsko.

Radny Jan Najdowski zapytał czy będą świadczone usługi stomatologiczne
w  Ośrodku  Zdrowia  w  Makowarsku?  Poinformował,  że  mieszkanki
Makowarska i okolic pytają także o ginekologa. 
W/w  wyraził  zdziwienie  z  powodu  niewykorzystania  środków  w  budżecie
Gminy w roku 2003 przeznaczonych na zadrzewianie i zgłosił chęć zajęcia się
sprawami zadrzewiania na terenie Gminy.

Radny Tomasz Poraziński  zapytał   Burmistrza Koronowa co dzieje się w
sprawie planu zagospodarowania rynku w Koronowie?

Radny Stanisław Gliszczyński zapytał:

1. W  jaki  sposób  odbywać  się  ma  powiadamianie  mieszkańców  o
utrzymaniu  czystości  i  porządku  przez  OKSM  np.  na  Osiedlu
Samociążek?

2. Czy OKSM-y otrzymały uchwałę Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 26
czerwca 2003 r. w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Koronowo?

3. Czy Dyrektor ZGKiM ma uprawnienie do kontroli  technicznej pojazdów
asenizacyjnych? Jeśli tak, to które przepisy to regulują?

4. Czy prawdą jest, że zamknięto wylewisko na oczyszczalni w Koronowie
dla prywatnych przewoźników? Czy pan Burmistrz wydał taką decyzję?
Jeśli nie, to kto taką decyzję podjął? Na czyje polecenie? Dlaczego?

5. Dlaczego  nie  ma  lodowiska  przy  Szkołach  pomimo  obietnic  pana
Burmistrza?

Radny  Stanisław  Gliszczyński  poprosił  Dyrektora  ZGKiM  Ryszarda
Chrzanowskiego, aby na licznych zebraniach nie używał sformułowania „to
nie ja to wymyśliłem, to radni tak załatwili”. 

Radny  Jan  Najdowski zgłosił  wniosek  o  zamontowanie  jednej  lampy
oświetleniowej na ul. Jeziornej w Mąkowarsku przy posesji P. Bednarka.
Radny Maciej  Makowski  zapytał na jakim etapie jest sprawa utworzenia
lądowiska dla śmigłowców? 
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Wspomniał  ponadto  o  zobowiązaniu  Burmistrza  do  załatwienia  sprawy
remontu skrzyżowania ul. Pomianowskiego z ul. Witosa, który dotychczas nie
został wykonany.

Radny Michał Gmys zapytał, czy Dyrektor ZGKiM w Koronowie zapomniał
tej  zimy   o  posypywaniu piaskiem  skrzyżowań  dróg  na  terenie  wiejskim
Gminy?

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutów Sołectw.

Punkt zdjęty z porządku obrad XVII sesji.

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie.

Projekt uchwały odczytał radny Józef Hemin.

Projekt  statutu  Samodzielnego Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w
Koronowie odczytał Z-ca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski.

Radny Tadeusz Klonowski wniósł o wprowadzenie następujących poprawek
do projektu w/w Statutu:
1/  w  §  14  ust.  4  pkt  2  po  wyrazie „sekcjami”  dopisać  „przy  współpracy
związków zawodowych istniejących w zakładzie”,
2/ w § 26 ust. 2 wykreślić „lub pokrywa ujemny wynik finansowy ze środków
publicznych może określić formę dalszego finansowania zakładu”.
Radny Tadeusz Klonowski stwierdził,  że § 14 ust.  1 powinien być jasno
sformułowany.

Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski odpowiedział, że zapis w § 14 ust. 1
jest  dokładnym  odzwierciedleniem  tekstu  ustawy  o  zakładach  opieki
zdrowotnej. 
Odnośnie wniosku radnego Klonowskiego dotyczącego zmiany zapisu § 14
ust.  4, pkt  2 w/w poinformował, że nie ma potrzeby wprowadzania takiego
zapisu  skoro  w  zakładzie  istnieje  Rada  Społeczna  SPZOZ  jako  organ
inicjujący i opiniodawczy podmiotu, który utworzył zakład oraz jest organem
doradczym  dyrektora  zakładu.  Ponadto   poinformował,  że  w  każdym
posiedzeniu  Rady  Społecznej  uczestniczy  przedstawiciel  związków
zawodowych zakładu.

Radca prawny Kazimierz  Kolander  poinformował,  że  związki  zawodowe
pełnią w zakładzie rolę organu opiniodawczego.
Zdaniem radcy prawnego Kazimierza Kolandra wykreślenie z  § 26 zapisu
„lub pokrywa ujemny wynik finansowy ze środków publicznych może określić
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formę dalszego finansowania zakładu” jest słuszne, bowiem jest w tej sprawie
wyrok Sądu Najwyższego z dnia 22 stycznia 2004 r.,  z którego wynika, iż
wierzyciel SP ZOZ nie może domagać się od organu władzy, który utworzył tę
placówkę,  zapłaty  jej  długu  ani  też  żądać  rekompensaty  w  formie
odszkodowania. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk  zapytał,  czy zapis § 14 ust.  1 jest
jasno sformułowany?
Radca prawny Kazimierz Kolander odpowiedział, że zapis jest prawidłowy i
zmiana zapisu w tym paragrafie byłaby niezgodna z kodeksem pracy.
Radca prawny Kazimierz Kolander zaproponował  wprowadzić zmianę w § 14
ust. 3 wyraz „przełożonym” zamienić na „pracodawcą”.

Radny Tadeusz Klonowski wycofał swój wniosek dotyczący wprowadzenia
zmian w zapisie § 14 ust. 1.

Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  wniosek  radcy  prawnego
Kazimierza Kolandra dotyczący wprowadzenie zmiany w § 14 ust. 3 wyraz
„przełożonym” zamienić na „pracodawcą”.
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami za.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Tadeusza
Klonowskiego dotyczący zmiany w § 14 ust. 4 pkt 2 po wyrazie „sekcjami”
dopisać „przy współpracy związków zawodowych istniejących w zakładzie”.
W głosowaniu radni wniosek odrzucili. Za wnioskiem glosowało 4 radnych, 11
było przeciw i 5 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Tadeusza
Klonowskiego dotyczący zmiany w § 26 ust. 2 wykreślić „lub pokrywa ujemny
wynik  finansowy  ze  środków  publicznych  może  określić  formę  dalszego
finansowania zakładu”.
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami za.

Radny  Jan  Najdowski zaproponował,  aby  Statut  SP  ZOZ  umieścić  w
widocznym  miejscu  w  Przychodni  Rejonowej  w  Koronowie  przy  ul.
Paderewskiego 33 i w Wiejskim Ośrodku Zdrowia w Mąkowarsku.

Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Andrzej Nowak zobowiązał się do wykonania
powyższego.

Uchwała Nr XVII/197/04 w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w  Koronowie podjęta została
jednogłośnie 20 głosami za.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  ogłosił  10  minutową  przerwę  w
obradach sesji.

Ad.  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.

Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk.

Uchwala  Nr  XVII/198/04 w  sprawie  zmiany Statutu Miejsko-Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie podjęta została jednogłośnie
20 głosami za.
Uchwałę załączono do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia wysokości
wskaźników  procentowych  dotyczących  naliczania  dodatków
mieszkaniowych. 

Projekt uchwały odczytał radny Józef Hemin.

Radny Dariusz Karwat  złożył  wniosek następującej treści  – „ Rozumiemy
dobre intencje i  oszczędności budżetowe, jednak nie zgadzamy się na tak
radykalne posunięcie i maksymalne 20-to procentowe obniżenie wskaźników
procentowych do naliczania dodatków mieszkaniowych. Uderza to bowiem
najbardziej w środowiska najsłabsze i najbiedniejsze. Niebawem dla potrzeb
dodatków  mieszkaniowych  przeprowadzane  będą  wywiady  środowiskowe
sporządzane przez  pracowników socjalnych z  Miejsko-Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Koronowie. Już te działania pozwolą na weryfikację, a
co za tym idzie spore oszczędności.  Nie zachodzi więc potrzeba aż 20-to
procentowej  obniżki  dodatków  mieszkaniowych.  Wnioskuję   zatem,  aby
obniżka ta nie była tak wysoka i wyniosła nie 20 a 10 procent”.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak  poinformował, że na wszystkich
komisjach Rady projekt tej uchwały był dokładnie omawiany i dyskutowany.
Projekt  uchwały  w  tym  brzmieniu  został  wywołany,  ponieważ  istnieje
zagrożenie,  że  przy  obecnej  wysokości  wskaźników  procentowych
dotyczących naliczania  dodatków mieszkaniowych może  pod  koniec  roku
brakować  środków  na  wypłacanie  dodatków  mieszkaniowych.  Wówczas
najbardziej  odczują  to  mieszkańcy  Gminy  najgorzej  sytuowani.  Do  takiej
sytuacji nie można dopuścić.
W/w zobowiązał się, w połowie roku wykonany zostanie monitoring, dokona
się  oceny  wykorzystania  zaplanowanych  środków  na  wypłatę  dodatków
mieszkaniowych.  Jeśli  okaże  się,  że  wystąpią  oszczędności  Burmistrz
wystąpi do Rady o podwyższenie wskaźnika.
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Radny Tomasz  Poraziński  poinformował,  że  prosił  na  Komisji  Zdrowia,
Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej Rady o przedstawienie przed sesją
analizy,  nowego  rozwiązania  dotyczącego  projektu  uchwały  w  sprawie
obniżenia  wskaźników  procentowych  do  naliczania  dodatków
mieszkaniowych.  Stwierdził,  że  najbardziej  w  tej  sprawie  chodzi  o  ludzi
najbiedniejszych,  niejednokrotnie  utrzymujących  się  wyłącznie  z  dodatku
mieszkaniowego.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak  odpowiedział, że odnośnie ludzi
najbiedniejszych Gmina prowadzić będzie monitoring,  tym najbiedniejszym
udzielona  zostanie  pomoc  z  innych  źródeł  np.  ze  środków  pomocy
społecznej, zapewnił, że tych ludzi w potrzebie nie zostawi się. 

Z-ca  Burmistrza  Koronowa  Sławomir  Marszelski poinformował,  że
zdecydowana  większość  pobierających  dodatki  mieszkaniowe  otrzymuje
pomoc społeczną.

Radny Tadeusz Klonowski  stwierdził, że zdecydowanie należy przyjrzeć
się   sposobowi  przyznawania  dodatków  mieszkaniowych.  Zdarza  się,  że
mieszkańcy otrzymują dodatki mieszkaniowe, a czynszu nie płacą.

Burmistrz  Koronowa Zygmunt Michalak  poinformował,  że  w 2003 roku
Gmina wypłaciła dodatki mieszkaniowe na kwotę 2,5 mln zł. Świadczy to o
ubożeniu  społeczeństwa.  Przy  przyznawaniu  dodatków  mieszkaniowych
wnikliwie  będzie  się  analizować  wywiady  środowiskowe,  wprowadzi  się
ponadto zasadę uznaniowości.

Radny Dariusz Karwat poinformował, że środki na pomoc społeczną z roku
na rok są coraz mniejsze,  nie  sądzi  aby w tej  sytuacji  przy zmniejszeniu
środków  na  dodatki  mieszkaniowe  udało  się  braki  rekompensować  ze
środków  pomocy społecznej.

Radny Tomasz Poraziński  zauważył,  że dyskusja toczy się wokół miasta
Koronowa poprosił o wypowiedź radnych z terenu wiejskiego.

Radna Zofia Lorenc stwierdziła, że ci najbiedniejsi otrzymują różną pomoc w
formie obiadów dla dzieci, obozów letnich, wycieczek, że osoby te żyją z dnia
na dzień i nie przejawiają żadnej inicjatywy, aby sobie w tej biedzie pomóc.
Radny  Michał  Gmys  poinformował,  że  jego  zdanie  jest  zgodne  z
wypowiedzią radnej Lorenc. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem uchwały i poddał pod
głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Dariusza Karwata w sprawie
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obniżenia z 20 do 10 procent wskaźników dotyczących naliczania dodatków
mieszkaniowych.
Za wnioskiem głosowało 7 radnych, 13 było przeciw.
Zatem wniosek radnego Dariusza Karwata nie przeszedł.

Uchwała  Nr  XVII/199/04 w  sprawie  obniżenia  wysokości  wskaźników
procentowych  dotyczących  naliczania  dodatków  mieszkaniowych
podjęta została 14 głosami za,  przy 6 głosach przeciwnych 0 głosów
wstrzymujących się.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Koronowie.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie
przedstawił Przewodniczący Komisji radny Alfons Malinowski.
Sprawozdanie załączono do protokołu z sesji.

Ad. 14. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.

Odpowiedzi na wnioski radnego Wojciecha Radgowskiego
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak poinformował, że w sprawie:
 naprawy  drogi  Dziedzinek  -  Mąkowarsko  wspólnie  z  Zakładem

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie podejmie ustalenia
i poinformuje Radę Sołecką i Pana Radnego o podjętych działaniach w
tym zakresie, 

 naprawy drogi gminnej w Nowym Dworze Zakład Gospodarki Komunalnej
i Mieszkaniowej w Koronowie dokona naprawy tej drogi,

 zarośli przy drodze powiatowej Nowy Dwór – Skarbiewo prace te ujęte
zostały w planie zadań ZGKiM na 2004 i zostaną one w roku bieżącym
wykonane,

 zabezpieczenia  budynku  PKP  w  Buszkowie  w  m-cu  lutym  2004  r.
planowane jest spotkanie robocze z przedstawicielami PKP, na którym
przedstawiony zostanie temat zabezpieczenia tego obiektu przed dalszą
dewastacją.

Odpowiedź na wniosek radnego Jana Najdowskiego

Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  poinformował,  że  w  sprawie
zamontowania  budki  telefonicznej  w  Dziedzinku  Urząd  występował  z
wnioskiem,  na  który  firma  ELNET  odpowiedziała  wymijająco,  w/w
poinformował, że zdaniem ELNET-u przemawiają tu względy ekonomiczne,
firma patrzy na opłacalność przedsięwzięcia, zastanawiają się czy montaż
aparatu ogólnodostępnego zwróci im się. 
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Burmistrz Koronowa zobowiązał się, że ponownie wystąpi o zainstalowanie
budki telefonicznej w Dziedzinku. 

Burmistrz  Koronowa Zygmunt Michalak  zobowiązał  się  udzielić  radnemu
Janowi  Najdowskiemu  pisemnej  odpowiedzi  na  propozycję  Radnego
dotyczącą zadrzewiania. 

Odpowiedź na zapytanie radnego Tomasza Porazińskiego
Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak  poinformował,  że  temat
zagospodarowania rynku nadal jest aktualny, w marcu br. przedłoży radnym
projekt  zagospodarowania  rynku,  a  jeszcze przed sezonem turystycznym
prace zostaną wykonane.

Odpowiedzi na zapytania radnego Stanisława Gliszczyńskiego
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak poinformował, że:
 nie  wydał  decyzji  w  sprawie  zamknięcia  wylewiska  na  oczyszczalni

ścieków w Koronowie dla prywatnych przewoźników,
 w  sprawie  urządzenia  lodowiska  na  terenie  szkół  sprawa  jest  nadal

aktualna, prowadził rozmowy z Dyrektorami Szkół: P. Głogowskim i  P.
Pietrygą. Dyr. Głogowski stwierdził, że nie wyraża zgody na urządzenie
lodowiska  ponieważ  wylanie  wody  spowoduje  straty  w  nawierzchni
boiska,  natomiast dyr.  Pietryga wyraziła chęć,  ZGKiM miał   przywieźć
żwir, tylko panujący mróz uniemożliwił jego wydobycie. 

Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski  poinformował, że generalnie treść
uchwały w sprawie szczegółowych zasad  utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Koronowo  jest dostępna w Radzie Miejskiej, została też
opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa  Kujawsko-
Pomorskiego,  jest  też  dostępna  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej.
Zobowiązał się przesłać w/w uchwałę do Przewodniczących OKSM-ów.

Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Najdowskiego 
Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Andrzej Nowak poinformował, że w 2003
r. SPZOZ zatrudniał 2 stomatologów. Obecnie zatrudniony jest tylko jeden
stomatolog, ponieważ drugi nie przedłużył umowy na ten rok. Zapewnił, że
będzie  czynił  starania  o  pozyskanie  drugiego  stomatologa,  prowadzi  już
rozmowy,  jest  duże  prawdopodobieństwo,  że  od  m-ca  lutego  br.  drugi
stomatolog będzie zatrudniony i usługi stomatologiczne w Wiejskim Ośrodku
Zdrowia w Makowarsku będą wykonywane.

Odpowiedzi na zapytania radnego Stanisława Gliszczyńskiego

Dyrektor  ZGKiM  Ryszard  Chrzanowski  poinformował,  że  w  sprawie
uprawnień do kontroli technicznej pojazdów asenizacyjnych to nie pełni tu
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funkcji policjanta, nie ma uprawnień do przeprowadzania kontroli technicznej
pojazdów asenizacyjnych i kontroli takiej nie przeprowadzał.

Odpowiedź na zapytanie radnego Michała Gmysa

Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski  poinformował, że opracowany jest
plan  zimowego  utrzymania dróg  na  terenie  Gminy,  który  realizowany jest
przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie i sądzi, iż
z planu Zakład wywiązuje się należycie.

Odpowiedź na wniosek radnego Jana Najdowskiego
Z-ca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk  poinformował,  że  jeszcze  w  I
półroczu lampy w Makowarsku w ramach modernizacji oświetlenia zostaną
wymienione na energooszczędne.

Odpowiedź na zapytanie radnego Macieja Makowskiego
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk poinformował, że w roku ubiegłym
odbyło się spotkanie w sprawie zorganizowania lądowiska w Koronowie, jest
decyzja  o  warunkach  zabudowy.  Gmina  idzie  w  kierunku  zorganizowania
lądowiska awaryjnego, które w roku bieżącym zostanie wykonane.

W/w poinformował, że na remont skrzyżowania ulic: Pomianowskiego i Witosa
nie  pozwoliły  warunki  atmosferyczne.  Gmina  wystąpi  do  Powiatu,  aby  w
pierwszej kolejności  zadanie to wykonano w roku bieżącym.

Radny Michał Gmys  poinformował Dyrektora ZGKiM, że nie prosił o solankę
lecz o posypanie piaskiem skrzyżowań dróg na terenach wiejskich.

Radny  Jan  Najdowski zgłosił  zapytanie,  czy  coś  wiadomo  na  temat
prywatyzacji Ośrodka Zdrowia w Makowarsku oraz czy planuje się w Ośrodku
Zdrowia w Mąkowarsku świadczenie usług ginekologicznych?

Dyrektor  SP  ZOZ  w  Koronowie  Andrzej  Nowak  odpowiedział,  że  jeśli
uzyska pozytywną opinię Rady Społecznej SP ZOZ to ginekolog w Ośrodku
Zdrowia w Mąkowarsku będzie przyjmował. 
W/w poinformował także, iż SP ZOZ w Koronowie nie planuje prywatyzować
Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Makowarsku. 

Radny  Stanisław  Gliszczyński zapytał,  kto  wydał  decyzję  w  sprawie
zamknięcia wylewiska dla prywatnych przewoźników?
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak  odpowiedział, że nic nie jest mu
wiadome, aby ktokolwiek wydał taką decyzję. Burmistrz Koronowa polecenia
takiego nie wydawał.
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Radny Stanisław Gliszczyński zapytał kto wydał taką decyzję, bo wylewisko
było  zamknięte  i   publicznie  chce  się  dowiedzieć  kto  wydał  decyzję?
Interweniował w tej sprawie i na jego interwencję wylewisko zostało otwarte.

Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski  poinformował, że żadnej decyzji w
sprawie zamknięcia wylewiska dla prywatnych przewoźników nie wydawał.
Poinformował,  że  w  listopadzie  2003  r.  zorganizowano  spotkanie  z
przewoźnikami,  na  którym  otrzymali  nowe  umowy,  przedstawione  zostały
zasady  przyjmowania  beczkowozów  oraz  zostali  poinformowani  o
obowiązujących przepisach. Nowe zasady miały obowiązywać od 1 stycznia
2004  r.   Przewoźnicy  nie  zastosowali  się  do  nowych  zasad.  Pracownik
odpowiedzialny  za  przyjmowanie  beczkowozów  od  przewoźników  żądał
okazania stosownych dokumentów, których przewoźnicy nie posiadali.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak poinformował radnego Stanisława
Gliszczyńskiego,  że  na  zadane  pytanie  w sprawie,  kto  wydał  decyzję  na
zamknięcie  wylewiska  na  oczyszczalni  w  Koronowie  dla  prywatnych
przewoźników udzieli Panu Radnemu na piśmie.

Radny Stanisław Gliszczyński  stwierdził, że według wypowiedzi Dyrektora
Chrzanowskiego decyzję o zamknięciu podjął kierownik oczyszczalni.

Dyrektor Ryszard Chrzanowski odpowiedział, że takiej decyzji w ogóle nie
było.

Radny Stanisław Gliszczyński zapytał radcę prawnego czy praktykowane
jest podpisywanie umowy In blanco?

Radca prawny Kazimierz Kolander odpowiedział, że znane mu są praktyki
umów blankietowych. Jednak każda umowa dochodzi do skutku dopiero, gdy
obie strony podpiszą umowę.

Ad. 15. Zakończenie obrad XVII sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad i  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady
Grzegorz Myk zakończył o godzinie 13.oo obrady XVII sesji Rady Miejskiej w
Koronowie.

Sesja trwała od godziny 10-tej do godziny 13-tej.

Koronowo, dnia 10 luty 2004 r.

Protokół sporządziła
           Adela Rojek
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